
FAU-møte Stenbråten skole 

Referat 

Dato Tirsdag 17.09.24 

Tid: 19.00-20.30 

Sted: Stenbråten skole, personalrommet 

Tilstede Foreldrerepresentanter for klassene.  

 1A Catrine Johansen 
Anne Kristine L Vasset 

1B: Line Klovholt 
Niousha Rashidioun 
 

1C: Annette Hovdal 

Liv Jorun D Sagmo 

 2A

: 

Tone Bakken 

Kaif Raza 

2B: Sanar Kader 

Silje – Anette Kvitvik 

2C: Trine Dybedahl 

Trude Remme 

 3A

: 

Thea Valen Borch 

Mi Ah Schøyen 

3B: Ruzzel Solberg 

Marianne Tidemann - 

Andersen 

3C: Marte Torvik 

Madiha Saleem 

 4A

: 

Silje Havnegjerde 

Karen Mette Myrlie - 

Bjørn 

4B: Steinar Krey Voll 

Bjørn Magne Vikse 

 

4C: Anette Torsøe 

Ann Monique Orveland 

 5A

: 
Inger Olaug Nordstad 
Stina Minnhagen 

5B Tonje Fjogstad 

Langnes 

Siv Helen Linløkken 

5C: Karianne Stærk Alve 

Hawjin Nori Ismail 

 6A

: 
Svein Gustavsen 
Anna Jessica Berggren 
Rundin 

6B Trude Slemmen 

Wille 

Eli Rognerud 

6C: Kenneth Lytts 

Ane Selma Ovedal 

 7A

: 
Petter Teigen 
Elisabeth Vassgård Malla 

7B Fredrik Ofrim - 

Busch 

Helin Hartwig 

7C: Sigrid Rege Gårdsvoll 

Gro M Vestrheim 

 

Saksliste: 

1 Info og saker fra rektor Kjetil 
Kjetil var blitt syk, men hadde sendt Steinar en mail med hva han hadde tenkt å si:  
 
Vi har hatt en fin oppstart. Vi ser at arbeidet med rutiner på skole / AKS har hatt god effekt mange 
steder. Som vist på foreldremøtet har vi jobbet med inspeksjonskartet (med gul grense). I tillegg har vi 
gått gjennom utesamværet i friminuttene og sikret at det skal være nok voksne med gule vester ute. 
  
Foreldremøter 
Det er gjennomført foreldremøter på alle trinn. Ekstra velkommen til første trinn, der nesten alle 
foreldrene møtte opp. De som ikke kom på 1.trinn sitt foreldremøte er innkalt senere til opplæring i 
Stenbråtenmetoden. Det er mellom 50-70% oppmøte på alle trinn. 
 
På 7. trinn deltok politiet. Har fått gode tilbakemeldinger etter dette. Politiet skal komme til 7. trinn i 
uke 41 / 42 for undervisning i blant annet bruk av sosiale medier. Det er avtalt at dette skal være årlig 
på 7. trinn. Vår politikontakt Elizabeth Varkøy (forebyggende Manglerud) skal gjennomføre 
undervisningsopplegget. 
  
Har fått en konstruktiv tilbakemelding om at det bør brukes mikrofon på alle foreldremøter.  Dette er 
tatt opp med alle ansatte og det er enighet om at vi bruker mikrofon i samlingssalen på møtene der. 
  
Skolemiljø 
Vi fortsetter samarbeidet med Seksjon for læringsmiljø, inkludering og mangfold (LIM). 
Stygg språkbruk er en av temaene som skolen har spilt inn til LIM. 
Det vil bli utarbeidet Handlingsplan for trygt og godt skolemiljø. Den skal være ferdig i løpet av høsten. 
  



Elevråd 
Det er gjennomført elevråd for 2.-4 trinn og 5. til 7. trinn i dag. 
Vi har valgt denne modellen, slik at det skal være lettere å få til dialog i møtene. 
Vi har satt oss som mål å få til gode elevrådsmøter, samt tid til diskusjon av elevrådssaker i 
klassemøter. 
  
Sykkelparkering 
Oslobygg har startet opparbeiding av sykkelparkering. Fikk i dag spørsmål om vi også vil ha 
sykkelparkering for sparkesykler, og det har jeg takket ja til. 
  
Nye tak 
Prosjektet går sin gang. Litt etter skjema, men håper at det blir tatt inn igjen. Skal være ferdig til jul. 
  
Nasjonale prøver 
På 5.trinn gjennomføres nasjonale prøver i lesing, regning og engelsk i disse dager. 
Gjennomføringen har gått fint. Elever og foresatte får tilbakemelding om resultater på 
utviklingssamtalene. 
  
Utviklingssamtaler gjennomføres i ukene 43-47. 
  
Mobiltelefon 
Det er ønske fra skolens side at vi samler inn mobiltelefonene til 5.-7.trinn hver morgen og at de får de 
med ved skoleslutt (mobilhotell). 
1-4 har mobiltelefon og mobilklokker avslått i sekken. 
  
Hva tenker FAU om dette? 
  
Årshjul 
Sendes ut til alle foresatte før høstferien med viktige datoer for dette skoleåret. 

2 Godkjenning av innkalling og referat 
Godkjent. Enighet om at vi setter opp godkjenning av referat de gangene vi har hatt valg, 
men at det ellers legges til grunn at man sier fra om man har innvendinger til referatet 
når det sendes ut.  

3 Runde rundt bordet. FAU-representantene sitter trinnvis 

4 Valg av sekretær / referent 
Sigrid Rege Gårdsvoll, foreldrekontakt fra 7C, ble valgt til referent.  

4 Diskusjon om FAU - året  

VI gikk kort igjennom de vanlige trinnvise aktivitetene. Vi snakket også om formen på 

FAU - møtene og om fordeling av ansvar for de ulike “hovedaktivitetene”. Erfaringsdeling 

rundt bordenei forhold til gjennomføring av aktivitetene. FAU har noe halloween – stæsj 

som det kan pyntes med. Til reflekskveld og natursti ligger det perm på skolens kontor 

som beskriver hvordan aktivitetene gjennomføres.  

 

1. Trinn: Reflekskveld (høst)  

2. Trinn: Natursti 

3. Trinn: Vinteraktivitet  

4. Trinn: Halloweenfest (har førstepri på å låne samlingssalen) 

5. Trinn: Vinteraktivitet 

6. Trinn: Film – eller spillkveld 

7. Trinn: Spillkveld og vinterball / felles avslutning. 

 



6 
 

Hjertesone 
FAU vedtok i forrige skoleår at vi skal bli med på Trygg trafikk sitt program “Hjertesone”. 
FAU følger dette opp videre, og vil trenge at noen tar ekstra ansvar for det. 
Medlemmene oppfordres til å lese om Hjertesone på denne linken.  Hjertesone - tryggere 

skolevei - Trygg Trafikk 
 

7 Vedtektsendring  
Styret i FAU foreslår en vedtektsendring for å få oss mer i takt når det gjelder valg. Rune gikk kort igjennom 

det overordnede. Forslaget vil legges ved referatet, slik at FAU – medlemmene er velorienterte før dette 

skal opp til behandling på neste møte.  

8 Natteravn 
Steinar gikk igjennom hva natteravn på Mortensrud innebærer, hva vi har lykkes med tidligere, og hva vi 
ikke har lykkes så godt med. Vi trenger en ny natteravnkoordinator (som er kontaktperson for fordeling av 
natteravnfredager mellom skolene i området). FAU er enige om at det er viktig at vi fortsetter med 
natteravn, og at dette blir formidlet ut i foreldregruppene på en sånn måte at foreldrene opplever det som 
relevant for dem. Det blir på neste FAU - møte valgt én eller flere natteravnkontakter som får ekstra ansvar 
for å tenke klokt om dette.  

 

Steinar Krey Voll, referent  

 

Vedlegg 1, forslag til vedtektsendring  

Dagens vedtekter lyder slik vedrørende valg: 

 

-------------------------------------------------------------------------------- 
§ 6-VALG 

Hver gruppe/klasse velger en FAU-representant og en vara på foreldremøtet om våren, 

1.trinn på 

første foreldremøte etter skolestart på høsten. FAU-representanten har ansvar for å forberede 

og 

gjennomføre valget i sin klasse/gruppe. 
 

FAU foretar valg og konstituerer seg selv på høstens andre eller tredje møte, fortrinnsvis i 

oktober/november. FAU velger også revisor, en representant med en vara til 

Skolemiljøutvalget og 

innstiller to representanter med to vara til Driftsstyret ved behov. Disse velges fortrinnsvis 

blant 
medlemmene i FAU. 

-------------------------------------------------------------------------------- 

Forslaget mitt går da ut på å endre siste to setninger i andre avsnitt. 

Fra: 

FAU velger også revisor, en representant med en vara til Skolemiljøutvalget og 

innstiller to representanter med to vara til Driftsstyret ved behov. Disse velges fortrinnsvis 

blant 

medlemmene i FAU. 
 

Til: 

FAU velger også revisor og en representant med en vara til Skolemiljøutvalget. På et av 

skoleårets to siste møter, 

skal det velges en representant til Driftsstyret for 2 år og tre varaer for 1 år. Perioden man 

velges for er påfølgende kalenderår. 

https://www.tryggtrafikk.no/barnehage-og-skole/hjertesone-tryggere-skolevei/
https://www.tryggtrafikk.no/barnehage-og-skole/hjertesone-tryggere-skolevei/


Om man f.eks. velger en ny representant i Fau møtet Juni 2025 vil denne tiltre Driftsstyret fra 

Januar 2026. 

De to Driftsstyrerepresentantene er aldri på valg samme år, for å sikre kontinuitet i 

Driftsstyret. 

 

Et potensielt unntak fra valgordningen er hvis en representant trekker seg før perioden er 

omme. Da skal gjeldende første vara overta vervet. 

Skulle dette inntreffe det første året av representantens verv, skal da likevel begge 

representantene velges på samme møte i samme år. 

Men da for henholdsvis 1 År og 2 År slik at alternering av verv gjenopprettes for å tilstrebe 

kontinuitet i Driftsstyret. 

 

Representanter til Driftsstyret og deres vara velges fortrinnsvis blant medlemmene i FAU, 

men alle foreldre med barn på skolen er kvalifisert. 

 

Paragraf 6 med denne endringen vil da se slik ut: 

  

-------------------------------------------------------------------------------- 
§ 6-VALG 

Hver gruppe/klasse velger en FAU-representant og en vara på foreldremøtet om våren, 

1.trinn på 

første foreldremøte etter skolestart på høsten. FAU-representanten har ansvar for å forberede 

og 

gjennomføre valget i sin klasse/gruppe. 
 

FAU foretar valg og konstituerer seg selv på høstens andre eller tredje møte, fortrinnsvis i 

oktober/november. FAU velger også revisor og en representant med en vara til 

Skolemiljøutvalget. På et av skoleårets to siste møter, 

skal det velges en representant til Driftsstyret for 2 år og tre varaer for 1 år. 

 

Perioden man velges for er påfølgende kalenderår. Om man f.eks. velger en ny representant i 

Fau møtet Juni 2025 vil denne tiltre Driftsstyret 

fra Januar 2026. De to Driftsstyrerepresentantene er aldri på valg samme år, for å sikre 

kontinuitet i Driftsstyret. 

 

Et potensielt unntak fra valgordningen er hvis en representant trekker seg før perioden er 

omme. Da skal gjeldende første vara overta vervet. 

Skulle dette inntreffe det første året av representantens verv, skal da likevel begge 

representantene velges på samme møte i samme år. 

Men da for henholdsvis 1 År og 2 År slik at alternering av verv gjenopprettes for å tilstrebe 

kontinuitet i Driftsstyret. 
 

Representanter til Driftsstyret og deres vara velges fortrinnsvis blant medlemmene i FAU, 

men alle foreldre med barn på skolen er kvalifisert. 

-------------------------------------------------------------------------------- 

 


